



နဝ်ပတ်လည်အစီရင်ခံစာ
(ဧပြီ ၂၀၂၃ - မတ် ၂၀၂၄)
Burmese Version

အကြောင်းအရာ

- လုပ်ငန်းမိတ်ဆက်
- ကုမ္ပဏီ ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်
- ကော်ပိုရိတ်အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ကျင့်ဝတ်များ
- မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ၏အမှာစကား
- 2023 ခုနှစ်တွင်း အဓိကပြီးမြောက်မှုများ
- ကော်ပိုရိတ်လူမှုရေးဆိုင်ရာတာဝန်ယူမှု (CSR)
- သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုရေးအပေါ်သက်ရောက်မှု
- ငွေစီးဆင်းမှု လုပ်ဆောင်ချက်
- အနာဂတ် မျှော်မှန်းချက်များ

နိဒါန်း

မြေရာလုပ်ငန်းစုသည် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ အဖွဲ့အစည်းနှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံမှု၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ တာဝန်ယူမှုတို့ကို အလေးပေးကာ ၂၀၂၃ ခုနှစ်တစ်လျှောက်လုံး တိုးတက်မှုနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုများကို စဉ်ဆက်မပြတ်လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။ မြေရာကို ၁၉၈၆ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး အသေးစားအနီးဆီထုတ်လုပ်သည်လုပ်ငန်းများသည် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု၊ ဆောက်လုပ်ရေး၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် အလှကုန်လုပ်ငန်းများတွင် ကွဲပြားသော လုပ်ငန်းစုတစ်ခုအနေဖြင့် တိုးချဲ့နိုင်ခဲ့သည်။

ဤအစီရင်ခံစာသည် မြေရာလုပ်ငန်းစု၏ ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်အတွင်း အောင်မြင်မှုများ၊ လုပ်ငန်းသစ်စတင်မှုများနှင့် အနာဂတ်ရည်မှန်းချက်များကို အလေးပေးဖော်ပြထားပြီး လုပ်ငန်းစု ရေရှည်တည်တံ့မှုနှင့် အားလုံးပါဝင်နိုင်သည့် တိုးတက်မှုအတွက် ကုမ္ပဏီ၏ကတိကဝတ်ကို မီးမောင်းထိုးပြထားပါသည်။

ကော်ပိုရိတ်အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ကျင့်ဝတ်များ

မြေရာလုပ်ငန်းစုသည် မြင်မားသော ကော်ပိုရိတ်အုပ်ချုပ်မှုစံနှုန်းများနှင့် ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ စီးပွားရေးကျင့်ထုံးများကို စောင့်ထိန်းပါသည်။ မြေရာရဲ့ ကော်ပိုရိတ်စည်းမျဉ်းများတွင် တာဝန်ယူမှု၊ ကျင့်ဝတ်သိက္ခာနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ ပါဝင်ပါသည်။ အဆိုပါ စည်းမျဉ်းများသည် မြေရာ၏ ရှယ်ယာရှင်များနှင့် ဆက်သွယ်ရာတွင် အထောက်အပံ့ပေးရုံ သာမက လုပ်ငန်းဗျူဟာများကိုပါ တိုးမြှင့်ပေးပါသည်။

ကော်ပိုရိတ်စည်းမျဉ်းများ

တာဝန်ယူမှု- မြေရာသည် လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်အပေါ် အမြဲဂရုတစိုက်ရှိပါသည်။ မြေရာလုပ်ငန်းမှာ တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုရှိပြီး ပညာရေး၊ လေ့ကျင့်ရေး၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် သဘာဝဘေးကယ်ဆယ်ရေးများတွင် CSR ပရောဂျက်များပြုလုပ်ပေးခြင်းဖြင့် ပံ့ပိုးပေးပါသည်။

ကျင့်ဝတ်- တရားမျှတမှုသည် မြေရာအဖွဲ့အစည်းကို တည်ဆောက်ရာတွင် အရေးပါသော နိယာမဖြစ်သည်။ ကုမ္ပဏီရဲ့ စီးပွားရေးကဏ္ဍပေါင်းစုံတွင် ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ စီးပွားရေးမူဝါဒများနှင့် အလေ့အကျင့်များကို ထည့်သွင်းပြီး အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိပါသည်။

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု- မြေရာသည် ပြည်သူလူထုအတွက် အသက်မွေးလမ်းကြောင်းများ အခြေတကျ တည်ဆောက်ပေးနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိပါသည်။ ဒါ့အပြင် ကုန်ပစ္စည်းပံ့ပိုးပေးသူများနှင့်လည်း နှစ်ဦးနှစ်ဖက် အမြတ်အစွန်းဖြစ်ထွန်းစေသော ဆက်သွယ်မှုကွန်ရက်ဖြစ်စေရန် ကြိုးစားပါသည်။

ကော်ပိုရိတ်ဖွဲ့စည်းပုံ

မြေရာလုပ်ငန်းစု၏ ကော်ပိုရိတ်ဖွဲ့စည်းပုံသည် ကုမ္ပဏီ၏ မတူကွဲပြားသော လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများနှင့် ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်များကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် စီမံထားပါသည်။ ကုမ္ပဏီ၏ဖွဲ့စည်းပုံတွင်-

ဒါရိုက်တာဘုတ်အဖွဲ့ (BOD)- ရည်မှန်းချက်ဖြစ်မြောက်ရန် ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်းနှင့် ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲခြင်းအတွက် တာဝန်ရှိသူများဖြစ်သည့်အလျောက် BOD သည် ကော်ပိုရိတ်ရည်မှန်းချက်များ၊ မဟာဗျူဟာများနှင့် ပန်းတိုင်များကို အကောင်အထည်ဖော်မှုအား ပြန်လည်သုံးသပ်ရန် သုံးလတစ်ကြိမ်တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပါသည်။

အမှုဆောင်စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့- ဤအဖွဲ့ကို မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာမှ ဦးဆောင်ပြီး နေ့စဉ်လုပ်ငန်းဆောင်တာများနှင့် ဗျူဟာမြောက်လုပ်ဆောင်မှုများကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် တာဝန်ယူပါသည်။

လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုဌာနခွဲများ- လုပ်ငန်းကဏ္ဍတစ်ခုစီ (ကုန်ထုတ်လုပ်မှု၊ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် စိုက်ပျိုးရေး) သည် ကွဲပြားသော ဌာနခွဲတစ်ခုအဖြစ် သီးခြားအဖွဲ့များနှင့် အရင်းအမြစ်များကို ကောင်းစွာအသုံးပြု၍ လုပ်ဆောင်ပါသည်။

ကုမ္ပဏီ ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်း

ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကဏ္ဍသည် မြေရာလုပ်ငန်းစုဆောင်ရွက်မှု၏ အုတ်မြစ်ဖြစ်ပါသည်။ ကုမ္ပဏီ၏ အထင်ကရထုတ်ကုန်များမှာ ဂျပန်၊ ကိုရီးယားနှင့် တရုတ်နိုင်ငံကဲ့သို့ နိုင်ငံတကာဈေးကွက်များသို့ တင်ပို့သော အော်ဂဲနစ်နှင့် သမားရိုးကျ အုန်းသီးအခြေခံပစ္စည်းအမျိုးမျိုးပါဝင်ပါသည်။ မြေရာသည် ယခုနှစ်အတွင်း ရေရှည်တည်တံ့မှုနှင့် အရင်းအမြစ်ထိရောက်မှုကို ပိုမိုတိုးတက်ခိုင်မာစေရန် စွန့်ပစ်ပစ္စည်းများကို ဆန်းသစ်စွာအသုံးပြု၍ ကုမ္ပဏီ၏ထုတ်ကုန်လိုင်းကို ချဲ့ထွင်ခဲ့ပါသည်။

ဆောက်လုပ်ရေး

မြေရာ၏ ဆောက်လုပ်ရေးဌာနခွဲသည် စံနှုန်းမြင့်ပြီး ထိရောက်သော ပရောဂျက်များစွာတွင် ပါဝင်ခဲ့ပါသည်။ လူနေအိမ်များမှ ကြီးမားသောစက်ရုံများအထိ မြေရာမှ ဆောင်ရွက်သော ပရောဂျက်တိုင်းတွင် အရည်အသွေးနှင့် ရေရှည်တည်တံ့မှုများကို ထင်ရှားစွာမြင်တွေ့နိုင်ပါသည်။

စိုက်ပျိုးရေး

မြေရာ၏ အဓိကအားထားရာ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဖြစ်သည့် အုန်းသီးစိုက်ခင်းများကို USDA၊ EU၊ နှင့် JAS အော်ဂဲနစ်အသိအမှတ်ပြု မြေယာများဖြစ်လာစေရန် နှင့် လယ်သမား ၂,၅၀၀ ကျော်ကို ရေရှည်တည်တံ့သော စိုက်ပျိုးရေးအလေ့အကျင့်များ သင်ကြားပို့ချပေးပြီး ဒေသခံလူထု၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းအား မြှင့်တင်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ၏ အမှာစကား

မြေရာရဲ့ တိုးတက်ပြောင်းလဲခဲ့သောနှစ်အပြီးမှာ အားလုံးရဲ့ မဆုတ်မနစ်သော စိတ်အားထက်သန်မှုနှင့် ဇွဲလုံ့လအတွက် ဝမ်းသာဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဟာ တီထွင်ဆန်းသစ်မှု၊ စည်းလုံးညီညွတ်မှုနဲ့ စိန်ခေါ်မှုတွေကို အတူတကွ ဖြတ်ကျော်ခဲ့ပြီး အဲသည့်အချက်တွေကပဲ မြေရာလုပ်ငန်းစုကို ရှေ့သို့တွန်းပို့နိုင်တဲ့ အောင်မြင်မှုဖြစ်စေခဲ့ပါတယ်။

အားလုံးရဲ့ လုပ်ငန်းအပေါ်မှာထားတဲ့ စေတနာနဲ့ ခံယူချက်ကောင်းတွေက ဈေးကွက်အနေအထားကို ခိုင်မာစေရုံသာမက မြေရာအဖွဲ့အစည်းရဲ့ ဓလေ့ကိုလည်း တိုးတက်ကောင်းမွန်စေပါတယ်။ ယခုကဲ့သို့ စိတ်အားထက်သန်မှု၊ အားမာန်တွေနဲ့အတူ အခွင့်အလမ်းသစ်များကို ရယူပြီး လာမည့်နှစ်မှာလည်း ဤအရှိန်အဟုန်ကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းကြပါမယ်။ မဆုတ်မနစ်တဲ့ ကြိုးစားအားထုတ်မှုတွေကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

နှေးထေးစွာဖြင့်၊
ဦးရဲထွဋ်ထပ်
မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ
မြေရာလုပ်ငန်းစု

2023 ခုနှစ်တွင် အဓိက အောင်မြင်မှုများ သင်္ချာကျန်းရုံးတွင် ဆိုလာတပ်ဆင်ခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကာဗွန်အသုံးပြုမှုကို လျော့ချရန် အဓိကခြေလှမ်းအနေဖြင့် သင်္ချာကျန်းရုံးတွင် ခေတ်မီဆန်းသစ်သော ဆိုလာဓာတ်အားပေးစနစ်ကို တပ်ဆင်ခဲ့ပါသည်။ ဤလုပ်ဆောင်မှုသည် မြေရာလုပ်ငန်းတွင်း ပိုမိုကောင်းမွန်သော စွမ်းအင်အသုံးပြုမှုကို တိုးမြှင့်လိုသည့် ကျွန်ုပ်တို့နည်းဗျူဟာ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်ပါသည်။ နေရောင်ခြည်သုံးစွမ်းအင်ကို တပ်ဆင်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးခန်းကို စွမ်းအင်ပေးရုံသာမက ပိုလျှံနေသော စွမ်းအင်များဖြင့်လည်း ဒေသဆိုင်ရာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို အကူအညီပေးကာ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းမှုနှင့် စွမ်းအင်ထိရောက်မှုတို့အပေါ် ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ကတိကဝတ်ကို ပြသထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

စွန့်ပစ်ပစ္စည်းမှရရှိသော ထုတ်ကုန်များကို မိတ်ဆက်ခြင်း

ယခုနှစ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် စွန့်ပစ်ပစ္စည်းများကို အသုံးပြု၍ ပြုလုပ်ထားသော ထုတ်ကုန်အသစ်များအား စတင်ထုတ်ဝေခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါဆန်းသစ်တီထွင်မှုသည် စွန့်ပစ်ပစ္စည်းအရေအတွက်ကို လျော့ကျစေပြီး စီးပွားရေးစက်ဝန်းလည်ပတ်မှု အပေါ်မှာထားသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အလေးထားမှုကို မီးမောင်းထိုးပြလိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထိုထုတ်ကုန်များကို ဈေးကွက်များတွင် တင်သွင်းခွင့်ပြုထားပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ရေရှည်တည်တံ့မှု၊ စီးပွားဖြစ်ရှင်သန်နိုင်စွမ်းနှင့် ပေါင်းစပ်နိုင်မှုကို မြှင့်တင်ပေးပါသည်။

ဝန်ထမ်းများ၏ သက်သာချောင်ချိရေးနှင့် လစာတိုးပေးခြင်း

မြေရာလုပ်ငန်းစုသည် ဝန်ထမ်းအားလုံး၏ ကြိုးစားအားထုတ်မှုနှင့် စေတနာထားမှုကို အသိအမှတ်ပြုလိုခြင်းကြောင့် ထိုက်သင့်သောလစာတိုးမြှင့်မှုကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ ဤကဲ့သို့ လစာတိုးမြှင့်ပေးခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့ဝန်ထမ်းများ၏ ပံ့ပိုးမှုများအတွက် လုံလောက်စွာဆုချကြောင်း သိစေရန်နှင့် ဘဝအရည်အသွေး ပိုမိုတိုးတက်စေရန် ရည်ရွယ်၍ ပြုလုပ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏အောင်မြင်မှုကို တွန်းအားဖြစ်စေမည့် အားတက်တရော့ရှိပြီး စွမ်းဆောင်ရည်ပြည့်ဝသော လုပ်သားအင်အားကို မွေးမြူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ဝန်ထမ်းများ၏ သက်သာချောင်ချိရေးတွင်လည်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလျက်ရှိပါသည်။

အမာမြို့နယ်ရှိ စက်ရုံသစ်

အုန်းသီးနှင့် အုန်းသီးသစ်ဆွေးများကို အထူးပြုထားသော စက်ရုံအသစ်တစ်ခုကို အမာမြို့နယ်တွင် တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။ ထိုထုတ်ကုန်များသည် အုန်းသီးနှင့် တခြားကုန်ကြမ်းများအား ပေါင်းစည်းကာ ထုတ်လုပ်ထားခြင်းဖြစ်ပြီး စွန့်ပစ်ပစ္စည်းများကို လျော့ချရုံသာမက ဒေသခံလူထုအတွက်ပါ စီးပွားရေးအခွင်အလမ်းသစ်များ ဖန်တီးပေးနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ဤစက်ရုံသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ထုတ်လုပ်မှုစွမ်းရည်ကို မြှင့်တင်ပေးရုံသာမက ရေရှည်တည်တံ့ပြီး အားလုံးပါဝင်နိုင်သည့် တိုးတက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ကတိကဝတ်ကိုလည်း အလေးပေးဖော်ပြပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုရေး အကျိုးသက်ရောက်မှု

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ တာဝန်ယူမှုကတိကဝတ်များကို စောင့်ထိန်းခြင်းသည် မြေရာလုပ်ငန်း၏ အဓိကဗျူဟာအစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိနေဆဲဖြစ်ပါသည်။ အဓိက လုပ်ဆောင်ချက်များမှာ-

စဉ်ဆက်မပြတ်စိုက်ပျိုးရေး- တောင်သူများနှင့် သူတို့ရဲ့မြေယာများကို အသိအမှတ်ပြုခြင်း၊ ဂေဟစနစ်သဟဇာတအလေ့အကျင့်များ မြှင့်တင်ခြင်းနှင့် အော်ဂဲနစ်စိုက်ပျိုးရေးကို ပံ့ပိုးပေးပြီး ဒေသခံပြည်သူများရဲ့ အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းကို မြှင့်တင်ပေးခြင်း။

သက်တမ်းတိုးနိုင်သောစွမ်းအင်- စက်ရုံအများအပြားတွင် နေရောင်ခြည်သုံးစွမ်းအင်စနစ်များ တပ်ဆင်ခြင်းထားဖြင့် လုပ်ငန်းဆောင်တာများတွင် ပြန်လည်သက်တမ်းတိုးနိုင်သောစွမ်းအင်အသုံးပြုမှုကို တိုးမြှင့်ခြင်း။

အမှိုက်လျော့ချရေး- စွန့်ပစ်ပစ္စည်းများမှ ထုတ်လုပ်သော ထုတ်ကုန်အသစ်များကို စတင်ခြင်း၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိခိုက်မှုကို လျော့ချခြင်းဖြင့် စီးပွားရေးစက်ကွင်းကို အထောက်အကူပြုခြင်း။

ငွေစီးဆင်းမှု လုပ်ဆောင်ချက်

၂၀၂၃ခုနှစ်တွင် မြေရာသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကို ကျယ်ပြန့်ကောင်းမွန်စေခဲ့ပြီး ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲစွာ လည်ပတ်နိုင်ခဲ့သောကြောင့် ခိုင်မာသော ငွေစီးဆင်းမှုကို ပြသနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အဓိကအသားပေးအချက်များမှာ-

ဝင်ငွေတိုးတက်ခြင်း- မြေရာကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းနှင့် အလှကုန်ဌာနခွဲများတွင် သိသာထင်ရှားသော ဝင်ငွေတိုးတက်မှုနှင့်အတူ လုပ်ငန်းကဏ္ဍအားလုံးတွင် သိသိသာသာ ဝင်ငွေတိုးလာခြင်း။

အမြတ်အစွန်းရရှိမှု- ထိရောက်သောလုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များကို သေချာစွာ စီမံခန့်ခွဲနိုင်ခဲ့သဖြင့် ခိုင်မာသော အမြတ်အစွန်းများကို ထိန်းသိမ်းနိုင်ခြင်း။

ကြီးထွားမှုတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု- ရေရှည်တည်တံ့သော တိုးတက်မှုရရှိစေရန်အတွက် အမာမြို့နယ်ရှိစက်ရုံသစ်တွင် နေရောင်ခြည်သုံးစွမ်းအင် တပ်ဆင်ခြင်းဖြင့် ပရောဂျက်အသစ်များနှင့် အစပျိုးမှုများတွင် ရရှိခဲ့သော အကျိုးအမြတ်များကို ပြန်လည်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်း။

နိဂုံး

၂၀၂၃ခုနှစ်တွင်ရရှိခဲ့သော အောင်မြင်မှုများသည် မြေရာလုပ်ငန်းစု၏ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် ရုပ်ရွာပံ့ပိုးကူညီရေးတို့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ စဉ်ဆက်မပြတ် ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုကို ထင်ဟပ်စေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်နိုင်ခဲ့သော တိုးတက်မှုများအပေါ် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပြီး လာမည့်နှစ်များတွင်လည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်း၍ ဖွံ့ဖြိုးမှုကို မြှင့်တင်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိပါသည်။ မြေရာ၏ အနာဂတ်ရည်မှန်းချက်တွင် နေရောင်ခြည်သုံးစွမ်းအင် စီမံကိန်းများကို ပိုမိုတိုးချဲ့ခြင်း၊ စွန့်ပစ်ပစ္စည်းများမှ ထုတ်ကုန်များ ပိုမိုထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ သက်သာချောင်ချိရေးကို ဆက်လက်တိုးတက်စေခြင်းတို့ ပါဝင်ပါသည်။ မြေရာမှ ဝန်ထမ်းများ၊ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များအားလုံးက မြေရာ၏ ထုတ်ကုန်ဝန်ဆောင်မှုများကို အားပေးဝယ်ယူနေတဲ့ ပြည်သူလူထုကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

မြေရာလုပ်ငန်းစုနှင့်ပတ်သက်သောတခြားအချက်အလက်များနှင့် အသစ်သစ်သော သတင်းများသိရှိလိုပါက မြေရာဝဘ်ဆိုဒ်ထဲသို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

မြေရာသည်စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ၊ ဆန်းသစ်တီထွင်မှုများကိုအစဉ်မပြတ်ပြုလုပ်နေတာကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့နောက်ဆုံးပေါ်တိုးတက်မှုများနှင့်ပဏာမခြေလှမ်းများ အကြောင်း စဉ်ဆက်မပြတ်နားစွင့်စေလိုပါသည်။

Visit [Mya Ayer Group's website](#)